



K-LINK International Sdn. Bhd. (496046-H)
康立全球有限公司 (A.J.L. 931316)

WISMA K-LINK
45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama,
58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel: +603-7948 2333
Fax: +603-7948 2338
E-mail: info@k-link.com
Website: www.k-link.com

Date: 3rd January 2023
To: K-Link International Branch, Stockists, Mobile Stockists and Distributor
Subject: **FREE MEMBERSHIP**

We're pleased to announce that customers will be entitled to a free membership with any of the following conditions:

- i. Purchase K-LINK products worth 100BV and above in a single receipt
or
- ii. Purchase at least 1 package (worth RM 200) from Smart Plan DNM.

This offer does not include the K-LINK International's Starter Kit. This campaign will extend from 3rd January 2023 until 31st December 2023.

For more information, please contact Marketing Department at 03-79482333. Thank you.

日期: 2023 年 1 月 3 日
诚致: 康立全球各大分行、存货商、流动存货商及直销商
通告: **免费会员优惠活动**

我们很荣幸地向大家宣布，达成以下任一条件的客户，将有资格免费获得康立全球的会员籍：

- i. 以单张收据购买价值 100BV 及以上的 K-LINK 产品。
或
- ii. 在 Smart Plan DNM 中购买至少 1 个产品配套（价值 RM 200）。

此优惠不包括康立全球的入门套件（Starter Kit）。本优惠活动将从 2023 年 1 月 3 日延续至 2023 年 12 月 31 日。

欲知详情，请透过以下专线 03-79482333 向市场部联系。谢谢！

Tarikh: 3hb Januari 2023

Kepada: Semua Cawangan/Stokis/Mobil Stokis/Pengedar K-LINK International

Subject: **KEAHLIAN PERCUMA**

Kami berbesar hati untuk mengumumkan bahawa pelanggan akan layak mendapat keahlian percuma dengan mana-mana syarat berikut:

- i. Beli produk K-LINK bernilai 100BV dan ke atas dalam satu resit
atau
- ii. Beli sekurang-kurangnya 1 pakej (bernilai RM 200) daripada Smart Plan DNM.

Tawaran ini tidak termasuk Starter Kit K-LINK International. Kempen ini akan dilanjutkan dari 3hb Januari 2023 hingga 31hb Disember 2023.

Untuk maklumat lebih lanjut, sila hubungi Jabatan Pemasaran di talian 03-79482333. Terima kasih.



Choo Chan Ming
Senior Marketing Manager